
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radni - Sesja 

Protokół nr 21 

XXI Sesja w dniu 25 czerwca 2020  

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:25 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w sali ślubów USC oraz w miejscach przebywania radnych. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych,7 sołtysów, 2 Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

Kierownicy referatów oraz Dyrektorzy jednostek organizacyjnych. Ponadto Burmistrz Paweł 

Macha, Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka Tesarczyk, Skarbnik Anna Szostak, Sekretarz 

Dominik Klimanek, radca prawny Aleksander Żukowski. 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej – on line 

2. Gerard Depta – w urzędzie 

3. Ernest Drazik – on line 

4. Gerard Hanusek – on line 

5. Adrian Juraszek – on line 

6. Radosław Kasprzyk – w urzędzie 

7. Elżbieta Kozłowska – on line 

8. Maciej Kriwienok – on line 

9. Adrian Lepiarczyk – on line 

10. Grażyna Tokarska – on line 

11. Mariola Wajda – on line 

12. Roman Wilk – on line 

13. Manfred Wrona – on line 

14. Ilona Wróbel – on line 

15. Henryk Wrzosok – w urzędzie (dołączył w trakcie posiedzenia) 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący sprawdził obecność za pomocą systemu e-sesja oraz odczytując kolejno 

nazwiska radnych, którzy potwierdzali swoją obecność. Na tej postawie stwierdził kworum – 



obecnych 15 radnych. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Uwag ani wniosków do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono.  Przystąpiono do 

jego realizacji . 

Porządek obrad XXI sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XX/2020. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

5.3 udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bierawa, 

5.4 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

5.5 wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na 

terenie Gminy Kuźnia Raciborska w roku 2020. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

8. Zakończenie 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XX/2020. 

Uwag ani wniosków do protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XX/2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław Kasprzyk, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola 

Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 



BRAK GŁOSU (1) 

Ernest Drazik 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wrzosok 

Do obrad dołączył radny Henryk Wrzosok. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 

Informację przedstawił Burmistrz.  

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. 

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono kworum. 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXI/171/2020 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

Projekt uchwały omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok - wersja II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 



Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

Uchwała nr XXI/172/2020 

 

5.3 udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bierawa, 

Projekt uchwały omówiła Anna Szostak – Skarbnik Gminy. Poinformowała o naniesionej do 

pierwotnego projektu autopoprawki, polegającej na zamianie nazwy zadania. Zmiany są 

uwidocznione w systemie e-sesja. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

przewodnicząca Komisji, radna Grażyna Tokarska. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bierawa, wersja II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok. 

Uchwała nr XXI/173/2020 

W kwestii zmian w budżecie wypowiedział się również Burmistrz Paweł Macha, który 

poruszył sprawę deficytu. Zwrócił uwagę na jego zmniejszanie się i zapewnił, że do końca 

roku będzie zbilansowany.  

 

5.4 zmiany uchwały nr XV/140/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19 grudnia 

2019r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Referował Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. 

Grażyna Tokarska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała o 

pozytywnej opinii komisji. 

Głosowano w sprawie: 



zmiany uchwały nr XV/140/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19 grudnia 

2019r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXI/174/2020 

 

5.5 zmiany zapisu paragrafu 1 uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat 

podatku od nieruchomości 

Referowała Anna Szostak – Skarbnik Gminy.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

przewodnicząca Komisji – Grażyna Tokarska. 

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono kworum. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany zapisu paragrafu 1 uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku 

od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXI/175/2020 

 

5.6 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

Referował Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. 



Gerard Hanusek – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy poinformował o pozytywnej opinii komisji w przedmiocie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXI/176/2020 

 

5.7 wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na 

terenie Gminy Kuźnia Raciborska w roku 2020. 

Referowała Joanna Powroźnik – inspektor w ref. GN 

Gerard Hanusek – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy, poinformował o pozytywnej opinii Komisji w przedmiocie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie 

Gminy Kuźnia Raciborska w roku 2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXI/177/2020 

 

5.8 ustalenia stawki opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, dla których zarządcą jest 



Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska 

Referentem w sprawie był Piotr Staroń – kierownik ref. IB 

Grażyna Tokarska poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu w przedmiocie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, dla których zarządcą jest Burmistrz 

Miasta Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XXI/178/2020 

6. Wnioski. 

Adrian Lepiarczyk: złożyłem dwa pisemne wnioski, ale chciałbym je zgłosić również na sesji, 

bo zostałem zobowiązany do tego przez mieszkańców. Chodzi o remonty ulicy Majowej i 

Szybki w Rudach. 

Roman Wilk: wnioskuję o przedstawienie mieszkańcom Kolonii Renerowskiej postępu prac 

w sprawie budowy chodnika przy DW 919. 

Odp. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk: urząd zajmuje się tym tematem. Zostało wystosowane 

pismo do ZDW, o wyznaczenie terminu spotkania, w związku z wnioskiem do budżetu 

obywatelskiego, złożonego przeze mnie w ubiegłym roku. Czekamy na wyznaczenie terminu 

spotkania. 

Wypowiedź uzupełnił Przewodniczący Radosław Kasprzyk oraz Burmistrz Paweł Macha, 

który zapewnił, że Gmina jest gotowa do współpracy w zakresie tej inwestycji, ale droga jest 

w zarządzie wojewódzkim i musimy czekać. 



Maria Wyszomierska zapytała o zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego,  

wnosząc o uwzględnienie wniosku Zarządu Osiedla Stara Kuźnia, dotyczący parku przy ul. 

Topolowej w Kuźni Raciborskiej. 

Procedury związane ze zmianami w planie zagospodarowania przestrzennego wyjaśnił 

Burmistrz Paweł Macha. Dodał, że zmiany o których mówi Pani Przewodnicząca będą 

uwzględnione przy zmianie studium. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący poinformował, ze wpływająca korespondencja jest na bieżąco przekazywana 

radnym przy pomocy systemu e-sesja. Sprawy będą kierowane do odpowiednich komisji.   

Zaproponował aby kolejna sesja, która będzie sesją absolutoryjną odbyła się już osobistym 

udziałem radnych w sali w MOKSiR. 

Paweł Macha podziękował radnym oraz wszystkim, którzy się włączyli do zbiórki na zakup 

respiratora. Burmistrz poinformował również o pracach, które niedługo się rozpoczną i ich 

prowadzenie będzie stanowiło chwilową uciążliwość dla mieszkańców. Chodzi o rozpoczęte 

remonty i budowy nowych chodników na terenie miasta. Zachęcił do brania udziału w 

zbliżających się wyborach prezydenckich. Poinformował, że gmina z najwyższą frekwencją 

otrzyma wóz strażacki. 

 

8. Zakończenie. 

Przewodniczący również podziękował za zbiórkę na respirator.  Powiedział, że sprzęt będzie 

wykorzystywany w karetce, która obsługuje naszą Gminę.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, podziękował wszystkim za udział i zamknął 

XXI sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Radosław Kasprzyk 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 



  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


